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Com continuem així haurem de demanar que amb les pròximes obres, ens facin una pista d'hoquei

extra al sostre!  És impressionant com ha crescut la nostra secció d'escola...fa uns anys érem 4

gats i pel que sembla, hem agafat "carrerilla" i estem imparables...  D'aquí poc haurem de penjar el

cartell d’ “AFORAMENT COMPLET” a l' entrada de la pista.  Bromes a part, ens causa molta

satisfacció veure aquesta bona salut del nostre esport a Horta i és que no ens cansem de repetir

que els beneficis de practicar un esport col·lectiu com aquest són infinits.  Estem ja ansiosos de

rebre la següent fornada de petits campions perquè si la base és efímera ens assegurem de poder

continuar consolidant la practica en edats més avançades i complicades.  Sigueu tots benvinguts a

aquesta la nostra escola d'hoquei!!!  Si mireu la foto de grup veureu pel mig un amb samarreta

blanca amb rínxols...no és un nen crescudet, no, que ja sabeu que aquí a Horta encara tenim

pendent algun tipus d’associacionisme amb algun grup d’experts en dietètica i nutrició, sinó en

Víctor Alonso, el responsable de que tota aquesta “marabunta” de nens i nenes segueixen un ordre

en els seus entrenaments...la qual cosa no és gens fàcil segons en quins moments.
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